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P R O T O K Ó Ł   Nr XXXVIII/2021 

z XXXVIII Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej  

w dniu 17.05.2021 r. w trybie zdalnym.  

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1600 i trwała do godz. 1830. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz zaproszeni goście wg załączonej listy obecności.  

  

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXXVIII Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitała Panią Wójt Urszulę Ciężką, radnych  i pracowników 

Urzędu Gminy.  

 Stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 15 radnych obecnych było 14 (nieobecny 

radny: Jakub Borowiec) 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek 

obrad Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr   XXXVI/2021. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice obejmującego miejscowość 

Podlasie oraz fragment miejscowości Stare Budy Radziejowskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2024.  

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka odczytała wniosek Klubu Niezależnych  

dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji 

Rady Gminy Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych, z 

rekomendacją radnego Bogdana Kowalskiego na członka Komisji Budżetu, Mienia 

Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego. Do wniosku został dołączony projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Niezależni Jolanta Leczkowska uzasadniła wniosek dotyczący 

powołania radnego Bogdana Kowalskiego do składu Komisji Budżetu, Mienia Komunalnego 

i Rozwoju Gospodarczego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek Klubu 

Niezależnych o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad Sesji Rady Gminy 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy 

Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 4 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki) 

- 8 głosami „przeciw” (Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, Radosław 

Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina Partyka) 

- 2 głosami  „wstrzymujące się” (Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski) 

Wniosek odrzucono  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka złożyła wniosek o wprowadzenie do 

proponowanego porządku obrad Sesji RG punktu w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy Radziejowice, ustalenia 

przedmiotu ich działania i składów osobowych.  

Zmiana uchwały dotyczy § 2 pkt 1),  który otrzymuje brzmienie: 

„ 

1) Komisja Budżetu, Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego: 

 

1. Opiniowanie planów budżetu gminy; 

2. Opiniowanie sprawozdań z wykonania budżetu;  

3. Opiniowanie spraw dotyczących mienia komunalnego; 

4. Opiniowanie założeń polityki gospodarczej gminy; 

5. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw oraz projektów uchwał przekazywanych przez 

Wójta i Radę; 

6. Podejmowanie rozstrzygnięć w formie opinii i wniosków przedkładanych Radzie;”. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie wniosek o 

wprowadzenie do proponowanego porządku obrad Sesji RG punktu w sprawie podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy 

Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych:   

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska)  

- 3 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) 

- 1 głosami „wstrzymującymi się” (Paweł Dymecki) 
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Wniosek przyjęto  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek 

obrad Sesji Rady Gminy ze zmianami: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr   XXXVI/2021. 

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej w m. Adamów-Wieś.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w m. 

Kuklówka Radziejowicka.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice obejmującego miejscowość 

Podlasie oraz fragment miejscowości Stare Budy Radziejowskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2024.  

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady 

Gminy Radziejowice, ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy ze zmianami: 

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych:   

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) )  

- 1 głosem „przeciw” (Paweł Dymecki) 

Porządek obrad ze zmianami zatwierdzono  

 

Punkt 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformowała, że do protokołu  nr 

XXXVI/2021 nie wpłynęły uwagi, więc poddała go pod głosowanie. 
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W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień)   

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Paweł Dymecki) 

Protokół Sesji RG Nr XXXVI/2021 został zatwierdzony.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka ogłosiła 5 minutową przerwę 

techniczną.  

Punkt 4. 

Wójt Gminy Urszula Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy 

Sesjami, które dotyczyły między innymi: 

1. Wznowienia działalności Kasy w Urzędzie Gminy w Radziejowicach od 17.05.2021r. 

(poniedziałek), kasa w Urzędzie Gminy będzie obsługiwać klientów w pełnym zakresie. 

Przyjmowane będą zarówno płatności gotówkowe jak i płatności kartą, z zachowaniem 

reżimu sanitarnego.  

2. Obchodów 1-go Maja, święta Konstytucji i święta Strażaków w Gminie Radziejowice – w 

dniu 3 maja odbyła się Masza okolicznościowa w Kościele św. Kazimierza w 

Radziejowicach, jak również Święta Ziemi, które odbyło się 8 maja na terenie GCK 

POWOZOWNIA 

4. Konkursu – azbest 2021, dotyczącego aktualizacji inwentaryzacji wyrobów zawierających 

azbest na terenie gminy Radziejowice oraz opracowania aktualizacji Programu usuwania 

azbestu z terenu Gminy na lata 2021-2032. Data realizacji zamówienia : od 10.05.2021r. do 

31.08.2021r.  

5. Raportu z realizacji inwentaryzacji źródeł ciepła na terenie Gminy Radziejowice: 

- liczba zinwentaryzowanych budynków i lokali 3232 budynki (511 nie miało ogrzewania) – 

do 01.01.2028r. należy wymienić 1524 kotły CO, inwentaryzacja utworzyła bazę danych 

6. Wyboru wykonawcy na realizacje zadania pn ”Budowa odcinków sieci wodociągowych” 

Przedmiotem zamówienia jest budowa odcinków sieci wodociągowych w miejscowościach: 

Radziejowice-Parcel, Zazdrość, Tartak Brzózki, Krze Duże. Termin wykonania zamówienia : 

15.08.2021r.   

7. Zawartej umowy w dniu 31 marca br w zakresie publicznego transportu zbiorowego w 

transporcie drogowym w okresie od 01.04.do 31.12.2021r. na które – wystąpiliśmy z 

wnioskiem  do Wojewody Mazowieckiego i uzyskaliśmy  dofinansowanie w wysokości 450 

tys zł. jako organizator o charakterze publicznym. Wyznaczając linie brano pod uwagę, aby 

mieszkańcy mieli dostępu do Urzędu Gminy, Banku, GOPS, Ośrodka Zdrowia, Sklepu w 

Radziejowicach oraz Urzędów w Żyrardowie, dofinansowanie  3 zł. do 1 wozokilometra, 

Gmina pokrywa 10% wkładu własnego ok. 60 tys zł.  

8. Złożonego wniosku przez P. Wójt jako mieszkanki Gminy Radziejowice do budżetu 

obywatelskiego Województwa Mazowieckiego na projekt wybudowania ścieżki rowerowej 
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wzdłuż drogi wojewódzkiej 579 pomiędzy miejscowościami Adamów-Wieś i Radziejowice – 

droga nr 579 charakteryzuje się zwiększonym ruchem pojazdów na odcinku od Adamowa 

Wieś do Radziejowice brakuje alternatywnej drogi do odbywania podróży między 

miejscowościami. Realizacja projektu poprawi bezpieczeństwo niezmotoryzowanych 

uczestników ruchu, co bezpośrednio wpłynie na zwiększenie praktyki rowerowej, 

popularność rodzinnych wycieczek i aktywnego wypoczynku oraz pozwoli mieszkańcom 

dojeżdżać rowerem do szkoły czy pracy. Ponadto budowa ścieżki rowerowej pozwoli 

turystom rowerowym na bezpieczne przemieszczanie się pomiędzy Kuklówką Radziejowicką 

w której znajduje się Muzeum Lwowa i Kresów, Kuklówką Zarzeczna w której znajduje się 

dworek, w którym mieszkał i tworzył Józef Chełmiński, a Pałacem w Radziejowicach, w 

którym funkcjonuje obecnie Dom Pracy Twórczej w Radziejowicach.  

9. Wystąpienia z pismem do Prezesa Rady Ministrów w sprawie braku finansowania zdań 

inwestycyjnych realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego. 

Gmina złożyła wnioski na uzyskanie środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 dla 

jednostek samorządu terytorialnego ,o dofinansowanie trzech inwestycji: 

1. Rozbudowę Szkoły Podstawowej im. Józefa Chełmońskiego w Kuklówce Radziejowickiej,  

2. Modernizację Stacji Uzdatniania Wody w Radziejowicach, 

3. Budowę budynku strażnicy  Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuklówce Zarzecznej.  

Zarówno w następstwie pierwszego naboru, jak i drugiego naboru, żaden z wniosków nie 

znalazł się na listach wniosków rekomendowanych przez Wojewodę w sprawie wsparcia na 

realizację zadań inwestycyjnych przez jednostki samorządu terytorialnego.  

Walory przyrodniczo-turystyczne , wpływające na charakter gminy, stanowią jednocześnie 

pewnego rodzaju ograniczenie w zakresie zagospodarowania przestrzennego, w tym 

wyznaczania terenów inwestycyjnych, których w gminie jest stosunkowo mało. Szansą dla 

Gminy był ogłoszony nabór wniosków o wsparcie wniosków w ramach Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych.  

Pani Wójt dodała, że w związku z utraconymi dochodami w związku z pandemią Covid-19, 

liczyliśmy na uzyskanie wsparcia finansowego z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

co najmniej na jedno z w/w zadań. Niestety z przyczyn nam nieznanych , takiej pomocy nie 

otrzymaliśmy, w odróżnieniu do wielu sąsiednich gmin, które z obu naborów otrzymały 

dofinansowanie na więcej niż jedno zadania.  

 

Punkt 5.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice przez 

Panią Skarbnik.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice. 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie przedstawiony 
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projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/273/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 6. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 rok. przez 

Panią Skarbnik.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Gminy Radziejowice na 2021 rok. 

Radny Paweł Dymecki zapytała czy w budżecie gminy są jeszcze wolne środki 

przewidziane na realizacje zmian budżetowych.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska odpowiedziała, że po wprowadzeniu bieżących 

zmian wolne środki będą wykorzystane.  

Radny Paweł Dymecki zapytał  ile wniosków gmina zamierza złożyć do wydziału 

ksiąg wieczystych o ujawnienie praw gminy do poszczególnych działek.  

Skarbnik Gminy Marlena Górniewska odpowiedziała, że nie ma przygotowanych  

takich danych.  

Pani Wójt Urszula Ciężka powiedziała, że sprawa dotyczy trzech miejscowości: 

Radziejowice, Krze Duże, Radziejowice-Parcel.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie przedstawiony 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/274/2021 w załączeniu) 

 

Punkt 7.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

nadania nazwy ulicy Babie Lato w miejscowości Stare Budy Radziejowskie wraz z 

uzasadnieniem. Dodała, że sprawa była omawiana na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych.  
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Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (Bogdan Kowalski) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/275/2021 w załączeniu) 

Punkt 8.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

przez Panią Ewę Pawlak.  

 Kier. Ref. Ewa Pawlak omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości w drodze bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości położonej w 

obrębie Adamów-Wieś. Dodała, że na Komisjach 10 maja radni wnioskowali o wystosowanie 

zapytania do właścicieli sąsiednich nieruchomości o chęć wykupu lub dzierżawy działki 

będącej przedmiotem uchwały. Właściciele sąsiednich działek nie wyrazili takiej woli.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka po przedstawieniu powyższego projektu 

uchwały poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/276/2021 w załączeniu) 

Punkt 9.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła p. Wiolettę Mechocką o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

Pracownik UG Wioletta Mechocka omówiła zakres projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Wartość rynkowa przedmiotowych nieruchomości 

zostanie oszacowana przez rzeczoznawcę, który sporządzi operaty szacunkowe. Dodała, że 

temat został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 13 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska Paulina Partyka, Beata 

Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki,  Bogdan Kowalski) 
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- 1 głosem „wstrzymującym się” (Urszula Matusiak) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/277/2021 w załączeniu) 

Punkt 10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Radziejowice obejmującego miejscowość Podlasie oraz fragment miejscowości Stare Budy 

Radziejowskie. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że sprawa dotyczy przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice 

obejmującego miejscowość Podlasie oraz fragment miejscowości Stare Budy Radziejowskie 

na wniosek mieszkańców i uzyskała akceptację Rady Gminy na posiedzeniach  Komisji. 

Wójt Urszula Ciężka dodała, że powyższa zmiana planu nie będzie powodowała 

powstawania nowych ciągów komunikacyjnych i dróg, które mogłyby obciążyć Gminę  

dodatkowymi kosztami ich utrzymania.   

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/278/2021 w załączeniu) 

Punkt 11. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła Kier. GOPS  Monikę 

Karpiniuk o przedstawienie projektu uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej. 

Kier. GOPS Monika Karpiniuk omówiła projekt uchwały w sprawie oceny zasobów 

pomocy społecznej wraz z uzasadnieniem.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 12 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień) 

- 2 głosami „wstrzymującymi się” (Bogdan Kowalski, Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/279/2021 w załączeniu) 

Punkt 12.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła p. Monikę Karpiniuk o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-
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2024. 

Kier. GOPS Monika Karpiniuk omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w 

rodzinie na lata 2021-2024. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 14 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska , Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska, Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/280/2021 w załączeniu) 

Punkt 13.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Stałych Komisji Rady Gminy Radziejowice, 

ustalenia przedmiotu ich działania i składów osobowych. 

 

Zmiana uchwały dotyczy § 2 pkt 1),  który otrzymuje brzmienie: 

„ 

1) Komisja Budżetu, Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego: 

 

1. Opiniowanie planów budżetu gminy; 

2. Opiniowanie sprawozdań z wykonania budżetu;  

3. Opiniowanie spraw dotyczących mienia komunalnego; 

4. Opiniowanie założeń polityki gospodarczej gminy; 

5. Opiniowanie i rozpatrywanie spraw oraz projektów uchwał przekazywanych przez 

Wójta i Radę; 

6. Podejmowanie rozstrzygnięć w formie opinii i wniosków przedkładanych Radzie;”. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie 

przedstawiony projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 14 radnych: 

- 10 głosami „za” (Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Marcin Mrówczyński, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Barbara Michałowska, Urszula Matusiak, Paulina 

Partyka, Beata Trzaskowska) 

- 4 głosami „przeciw” (Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska,  Ewa Stępień, Paweł Dymecki) 

Uchwałę zatwierdzono (uchwała Nr XXXVIII/281/2021 w załączeniu) 

Punkt 14.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poinformował, że w ostatnim czasie nie 

wpłynęły  interpelacje i zapytania radnych. 
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Punkt 15.  

 Sołtys wsi Adamów-Wieś Grzegorz Wiciński przypomniał o składanej prośbie do 

Urzędu Gminy w sprawie remontu ulic we wsi Adamów-Wieś : ul. Szeroka (droga bagnista),                            

ul. Olszowa (dziury  potrzeba wysypania tłuczniem), ul. Brzozokalska (dziury w asfalcie),                          

ul. Nowiny (dziury - do remontu). Zwrócił uwagę, że wpływy podatkowe do budżetu gminy 

ze wsi Adamów-Wieś są wysokie w stosunku do wykonywanych remontów, i inwestycji, 

oprócz napraw w zakresie bieżącego utrzymania dróg.   

 Pracownik Urzędu Gminy Wioletta Mechocka poinformowała, że umowa na bieżące 

remonty dróg została podpisana i sukcesywnie będą one wykonywane, kolejnością sołectw.   

 Wójt Gminy Urszula Ciężka powiedziała, że w innych sołectwach również drogi 

wymagają wielu napraw jak  np. Stare Budy Radziejowskie. Zwróciła uwagę, że przychody 

podatkowe nie są przeznaczane tylko na remonty dróg, ale również na inne inwestycje takie 

jak np. rozbudowa Szkoły Podstawowej w Kuklówce Radziejowickiej, budowa strażnicy przy 

OSP Kuklówka, czy oświetlenie, z których korzystają okoliczne sołectwa.   

 Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że wprowadzona zmiana budżetowa 

podczas dzisiejszej Sesji daje możliwości uruchomienia dalszych procedur na zamówienia 

publiczne dotyczące uzupełnienia ubytków w drogach kruszywem i gruzem.  

 Przewodnicząca Komisji Budżetu Urszula Matusiak przypomniała, że na poprzednich 

posiedzeniach Rady postulowała o zwiększenie środków na remonty dróg gminnych i 

inwestycji drogowych. Dlatego też była przeciwna inwestycji dotyczącej budowy boiska przy 

SP Radziejowice, ze względu na ogromne potrzeby drogowe. Dodała, że w trakcie 

opracowania jest wieloletni plan remontów dróg i inwestycji drogowych, który pozwoli 

sukcesywnie poprawić ich stan.  

Radny Paweł Dymecki zapytał kiedy i na jaką kwotę została podpisana umowa na 

zadanie dotyczące naprawy dróg.    

Pracownik Urzędu Gminy Wioletta Mechocka poinformowała, że umowa została 

podpisana 22.03.br. na kwotę 153.258 zł. brutto. Natomiast na uzupełnianie ubytków w 

drogach kruszywem i gruzem jest oddzielne postepowanie, i niebawem będzie ogłaszany 

przetarg. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że plan remontów i inwestycji dróg 

gminnych jest opracowywany wspólnie z radnymi.   

Radny Paweł Dymecki zapytał czy plan miejscowy dla miejscowości Radziejowice 

dopuszcza budowę sklepu wielkopowierzchniowego. 

Wójt Gminy Urszula Ciężka odpowiedziała, że w Gminie Radziejowice są wydawane 

dokumenty  dotyczące wypisu z planu zagospodarowania, natomiast pozwolenie na budowę 

jest wydawane przez Wydział budownictwa w Starostwie Powiatowym.   

Radny Paweł Dymecki stwierdził, że zapoznał się  z miejscowym planem i zezwala on  

na budowę obiektów handlowych do 100 m2 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że decyzje o  pozwoleniu na budowę 

wydaje Starostwo Powiatowe. 

Radny Paweł Dymecki zwrócił uwagę na uciążliwości jakie mogą się powstać z tytułu 

funkcjonowania w/w sklepu. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że punkty handlowe służą 
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okolicznym  mieszkańcom, i nie powinny być uciążliwe.  

Radna Urszula Matusiak zapytała czy podatki z tytułu funkcjonowania sklepu wpłyną 

do budżetu gminy.  

Wójt Gminy Urszula Ciężka odpowiedziała, że tak są to wpływy do budżetu.  

Radny Paweł Dymecki poprosił o wyjaśnienie sprawy publikacji ostatniego 

zawiadomienia o posiedzeniu komisji.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka wyjaśniła kiedy i w jaki sposób zostało 

zamieszczone i wysłane zawiadomienie o posiedzeniu komisji.  

Radny Paweł Dymecki zapytał o protokół z ostatniej Sesji RG. 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka wyjaśniła, że w związku z 

nieobecnością pracownika zajmującego się obsługą rady gminy, protokół nie został 

dokończony i dlatego nie mógł być przesłany do zatwierdzenia.  

Wójt Gminy Urszula Ciężka dodała, że w przypadku nieobecności jednego 

pracownika zastępstwo jest wykonywane doraźnie przez drugą osobę, która musi wykonać 

swoje zadania i osoby zastępującej.  

Radny Paweł Dymecki nawiązał do propozycji Klubu Niezależnych o publikację 

nagrań z posiedzeń komisji dla udostępnienia mieszkańcom wglądu w prace komisji, która 

spotkała się z odmową Przewodniczącej Rady.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka odpowiedziała, że nie ma obowiązku 

publikowania nagrań z posiedzeń komisji  i Statut Gminy Radziejowice tego nie reguluje. 

Dodała, że ten temat można poruszyć na komisjach. Dodała, że nie jest zwolennikiem 

publikowania nagrań z komisji,  gdyż może to spowodować  dodatkowe koszty dla Gminy.  

Radna Barbara Michałowska powiedziała, że nad sprawą publikowania nagrań z 

posiedzeń komisji należałoby się zastanowić, ponieważ niektóre dyskusje na posiedzeniach  

nie nadają się do publikacji.   

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka powiedziała, że wstęp na posiedzenie 

komisji stacjonarne czy zdalne jest wolny i każdy może z tego prawa skorzystać.   

Radny Paweł Dymecki stwierdził, że mogłoby to być nagranie audio,  a nie video i 

wtedy kosztów by nie było.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka odpowiedziała, że postara się ten temat 

poruszyć na komisjach.  

Radny Paweł Dymecki stwierdził, że świadomość oglądalności komisji powinna 

podnieść poziom dyskusji i niektórych wypowiedzi radnych. 

 

Punkt 16.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zamknęła  XXXVIII Sesję VIII kadencji 

Rady Gminy Radziejowice.  

 

Protokołowała:             

Anna Chadryś 

Przewodniczący Rady Gminy Radziejowice  

 

                                      Grażyna Górka 


